

《单词百科:prevalence是什么意思?prevalence怎么发音?prevalence的解释和用法》

英语单词prevalence是什么意思?prevalence怎么读?prevalence怎么发音?简答网为您整理了prevalence的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧！



prevalence怎么读

prevalence的读音:['prev l ns]

prevalence的意思

1、n.流行;盛行;普遍;(疾病等的)流行程度;

prevalence的近义词

1、circulation n. (报刊)发行量;(血液)循环;流通;社交活动;

- 2、commonness n.普通，平凡，共性；
- 3、frequency n.频繁性；[数][物]频率，次数；频率分布；
- 4、incidence n.发生率；影响范围；[数]关联，接合；[物]入射，入射角；
- 5、occurrence n.发生，出现；遭遇，事件；

prevalence的双语例句

1、The prevalence of blindness caused by cataract, glaucoma and corneal opacity was lower in affluent households.

在富裕的家庭中,白内障、青光眼和角膜混浊导致的失明发生率更低.

2、Objective To understand Urogenital Mycoplasma prevalence in STD clinic attenders and determine nine drugs sensitivity.

目的了解STD门诊患者支原体感染率及对9种抗生素的敏感性.

3、Study Design: Cohort study (prevalence); Level of evidence, 2.

研究设计: 队列研究 (患病的), 证据水平:2级.

4、In contrast, a historical query for intermittent claudication would underestimate the prevalence of PAD.

相反, 询问间歇性跛行病史又会过低估计患病率.

5、Objective To investigate the prevalence and risk factors of chronic obstructive pulmonary disease (COPD).

目的探讨慢性阻塞性肺疾病 (COPD) 的危险因素及患病率.

6、The overall prevalence of diabetic retinopathy was 41.1 %.

整体的盛行率是41.1%.

7、The results showed that the prevalence of depressive symptoms in this group is 38.0 %.

结果显示,38.0%老年住院病人存在轻重不等的抑郁症状;病人的日常生活自理能力、康自我评价、济负担是影响其抑郁症状发生的主要因素.

8、Dentine hypersensitivity is common in Chinese adults, with the prevalence of 29.7 %.

牙本质敏感在我国成人中比较普遍,患病率为29.7%.

9、The report says climate change could also increase the prevalence of dengue fever.

报告表示,气候变化还有可能增加登革热的流行强度.

10、The overall prevalence endometriosis is estimated to be 5 to 10 percent.

所有子宫内膜异位症的患病率大约在5%-10%左右.

11、The prevalence of anemia which ever reported was only 1.18 % among IUD users.

宫内节育器使用者贫血的自报率很低,仅1.18%.

12、Objective To study the prevalence of senile osteoporotic fracture and osteoarthritis in Guangzhou area.

]目的了解广州地区老年性骨质疏松性骨折和骨关节病的发生率.

13、Prevalence of individualism will jeopardize collective interests.

个人主义思潮的盛行会危及集体利益.

14、A genre comes into being owing to rich accumulation, unique style and prevalence.

流派产生的条件主要是丰厚的积累,独创的风格以及流传与流行.

15、Aim To analyze the prevalence feature and trend of viral hepatitis.

目的分析安徽省立医院近五年病毒性肝炎的流行病学特点.

16、His team found a correlation between low vitamin D levels and the prevalence of metabolic syndrome.

他的研究小组发现了:低水平的维生素D与代谢综合征的发病密切相关.

17、Objective : To understand the prevalence of neuroses in community and impact of relative factors on them.

目的:了解上海市社区中各类神经症的患病率及其相关因素.

18、Smoking is becoming increasingly prevalent among younger women...

抽烟在年轻女性中变得越来越常见。

以上是简答网为您整理的prevalence怎么读的相关信息，希望对大家有一定的帮助。查看更

多关于pr

evalence的用法、

prevalence的释义、prevalence的相

关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/prevalence>

